

Referat



Referat fra hovedstyremøte

Møte innkalt av: Øyvind Moe
Dato og klokkeslett: 9. april 2015, 19:00
Sted: Vendla 72, Nesøya (hjemme hos Gunnar Støltun)
Til stede: Ole Herman Fjelltun, Torgeir Pedersen, Alexander Popov, Kjetil Gundersen, Morten Svendsen, Gunnar Støltun, Kolbjørn Walderhaug, Ingar Brenna, Stig Harald Hovind og Øyvind Moe

Punkt	Tema
1	Referat Referatet fra forrige hovedstyremøte, 29. januar 2015 ble godkjent uten innvendinger.
2	Fast punkt: Økonomi Likviditeten er god.
3	Fast punkt: Operasjoner mikroflygruppa God aktivitet. Allerede 8 med abonnement. Medlemmer i seilfly- og motorflygruppa kan om de vil gå rett på abonnement uten forutgående høy timepris. Ransen er ute på lån og annonsert til salgs. Ny timepris er justert litt for å bli delelig med 60. Mikrogruppen hadde ingen representanter på idrettstinget
4	Fast punkt: Operasjoner motorflygruppa Begge flyene er på Notodden. Litt lavere aktivitet enn i fjor på samme tid. Flyene er operative. LN-DFM hadde ikke installert Flarm ennå, men det vil bli gjort ved første anledning. Motorflygruppen hadde ingen representanter på idrettstinget.
5	Fast punkt: Operasjoner seilflygruppa God aktivitet med flyging både på Frya (Vågå Wavecamp) og Notodden i Påsken. Anders Skifjeld har meldt at han vil fratre som slepesjef og man ser etter erstatter. Slepesjefen må også koordinere slepeaktiviteten og bruk av materiell som nå også omfatter LN-YDM. Kjetil melder om at det er en del arbeid i styret. Mye å ta tak i. Jon Vedum deltok på Idrettstinget og ble også valgt inn i seksjonsstyret til seilflyseksjonen.

Referat



6	<p>Fast punkt: Hangarer, bygninger, oppstillingsplass, flystripe og fuelanlegg</p> <p>Øyvind la fram et fornyet mandat til byggekomiteen. Det ble vedtatt.</p> <p>Vi fikk byggetillatelse rett før påske og Hellvik Hus er allerede i gang. Riving er ferdig og boring under bakken har allerede påbegynt. Vi har noen spørsmål å ta stilling til:</p> <p>Skal vi legge rør til fiber i VA-kanalen? Ja, det ble vedtatt</p> <p>Skal vi ha alarm og automatisk låsing av klubbhus? Dette er styret positiv til, men vil gjerne ha et konkret kostnadsoverslag før endelig vedtak.</p> <p>Fasadeendring og justeringer i bygg? Dette er også styret positiv til, men vil ha et kostnadsoverslag før endelig vedtak.</p> <p>Disse vedtakene kan komme ved en epostutveksling.</p> <p>Gunnar etterlyste mandat til å gjøre mindre endringer som kan ha mindre kostnadselementer uten å legge dette fram for styret. Styret besluttet å gi prosjektgruppen mandat til en pott på kr 20.000 som de kan bruke uten å innhente tillatelse fra hovedstyre i hvert enkelt tilfelle. Dette er en akkumulert pott hvor enkeltbeløpene er mindre beløp. Større kostnader skal legges fram for hovedstyret for vedtak.</p> <p>Hvordan dekker vi behov for strøm, vann og toalett i byggeperioden?</p> <p>Ingar bestiller mobilt toalett nå tiden er inne for dette behovet. (Etter at vi har flyttet tilbake til Hokksund fra Notodden)</p> <p>Gunnar sjekker strøm og vann.</p> <p>Når det gjelder dugnad så vil Kolbjørn koordinere dette. Morten er kontaktperson i seilflygruppa, Torgeir i motorflygruppa og Alexander kontaktperson i mikrofilygruppa.</p> <p>Alle ønsker seg litt god tid for varslings om dugnad.</p>
7	<p>Fast punkt: Flytekniske operasjoner</p> <p>Seilflygruppen skal forsøke å få vinsjen i LN-DFK operativ igjen.</p> <p>Flyplassjefen og gruppene finner ut hvordan flyene skal stå plassert i hangarene. Det ble stilt spørsmål om LN-ACF må stå ytterst. Svaret er ja, siden dette flyet av og til brukes av kun en person og da vil det være umulig å få dette ut hvis seilflyene står ytterst.</p>
8	<p>Fast punkt: Naboforhold, grunneier og kommune</p> <p>Hovedstyret besluttet å tilby en flytur med LN-YDM til alle naboene som har vært faste medlemmer i naboutvalget og grunneier. Kostnaden går på hovedstyrets regnskap.</p> <p>Ingar fortalte at Ingrid Skar hadde tatt en tur innom kontoret hans samme dag (de arbeider på samme sted). Han fortalte at hun er godt orientert og følger med på hjemmesiden vår. Hun virket positiv og ga samtidig uttrykk for at hun ikke ønsket annen bruk av hennes eiendom (f.eks at kommunen skulle ekspropriere til industriformål)</p> <p>Ingar fortalte om årsmøtet i Øvre Eiker Idrettsråd som han deltok på. Han fortalte at han ønsket å fortelle om vårt prosjekt på neste styremøte i idrettsrådet. Vi har fått noe støtte til driften, men Ingar sa at det er flere støtteordninger som vi kan gjøre nytte av, f.eks utdanning av instruktører. Han fortalte også at kommunen viderefører ordningen med rentefritt lån til de som søker og får innvilget dette. Dette må vi søke om når vi vet hva vi vil sitte igjen med av lån etter byggeperioden er ferdig.</p>
9	<p>Fast punkt: Miljøskapende forhold, PR, media og HC</p> <p>Ingar fortalte at vi bør ha et arrangement hvor Extrastiftelsen kan komme og filme. Dette kan være når vi har Norges-Cup i seilflying 30. mai. Vi kan låne seilfly fra Starmoen (LN-GBZ eller LN-GRA). Kanskje vi bør spørre Mariann Moen om hun kan komme og delta også.</p>

Referat



	<p>Åpen dag på flyplassen. Dette må være i forbindelse med Hokksunddagene som er fra 11 – 13 juni og i etterkant. Søndag 14. juni vil vi ha åpen dag. Dette er et viktig rekrutteringsarrangement og alle gruppene må delta.</p> <p>Elvefestivalen i Drammen er også et egnet forum for rekruttering som vi bør delta på. Elvefestivalen er 21-23 august i år.</p> <p>Minner om at rekruttering er et gruppeansvar.</p>
10	<p>Fast punkt: Andre saker</p> <p>Fremtidsvisjoner:</p> <p>Gunnar viste en presentasjon om hva vi kan ønske oss å utvikle Hokksund flyplass til. Han fortalte at vi har avklart at vi kan få hele den gjenværende "Fornebupotten" hvis vi greier å gjennomføre disse planene.</p> <p>Vi trenger også å få kvalitetssikret de opplysningene som vi har om kostnadsomfang og har kontaktet Veidekke i denne forbindelsen. Veidekke har satt opp en plan for et forprosjekt som omfatter ca 2 ukers arbeid til en kostnadsramme på kr 40 – 50.000.</p> <p>Øyvind la fram et forslag til et mandat til en plankomite. Gunnar og Anders Grimnes (som arbeider i veidekke) har allerede sagt seg villig til å delta i en slik plankomite. I tillegg bør vi finne en eller to personer til som deltar i en slik komite.</p> <p>Flere mente at vi bør gå forsiktig fram og at vi må se på timingen i forbindelse med byggeprosjekt og konsesjonssøknaden. Ingen var negativ til ideen og visjonene. Det ble påpekt at det er viktig både å holde god kontakt med grunneier og finne ut hva hun mener. Vi vet noe om hennes intensjoner, men ikke så veldig mye. Vi må passe oss så det ikke blir noen konflikt.</p> <p>Hovedstyret ga Øyvind og Ingar mandat til å ta en prat med grunneier for å kartlegge hvor hun står og hva vi kan få til. Så det var et tydelig signal om å fortsette og arbeide med ideen, men vi oppretter ikke noen plankomite ennå. Dette tar vi opp på neste hovedstyremøte. Hvis grunneier er positiv, da vil vi fortsette med prosjektutredningen.</p> <p>Klubbhåndbok:</p> <p>Stig fortalte om sitt arbeid med klubbhåndboken. Dette er et arbeid som hovedstyret er pålagt av årsmøtet.</p> <p>Han så for seg at det er hovedstyret som er ansvarlig utgiver. Det finnes et omfattende materialet både i form av papir og på web. Målet er å organisere dette i tråd med Idrettsforbundets veiledning.</p> <p>Her finnes instruksjer, mandater og komitéer.</p> <p>Stig ønsker å organisere dette i 4 hovedkapitler:</p> <ol style="list-style-type: none">1. Introduksjon2. Organisering og ansvar3. Administrative bestemmelser<ol style="list-style-type: none">a. Skolingb. Utstyrc. Aktivitetstilbud4. HMS <p>Stig oppfordrer alle til å gi innspill til ham. Stig vil i det fortløpende arbeid ta kontakt med Øyvind og gruppelederne for intervjuer om faktiske forhold og rutiner.</p> <p>Planen er å slutføre arbeidet i løpet av året.</p> <p>Stig stilte også spørsmål om vi burde se på en fornyelse av www.dfk.no. Øyvind sa at denne hadde vært</p>

Referat



	<p>slik i mange år. Det ligger mye funksjonalitet i webben som man kanskje ikke ser. Men, webben er vårt viktigste kommunikasjonsmedium og bør gjennomgås for å dekke behovet best mulig. Svært mye har skjedd siden denne ble etablert med det uttrykket som er der nå. Om den var bra for 12 år siden, betyr ikke at den er like god nå lenger. Her kan også nevnes at sosiale medier har kommet i mellomtiden og har fått en betydelig plass i kommunikasjonen. Vi er samtidig få personer til å dekke alle oppgavene som er i en slik klubb, så vi må kanskje gjøre visse prioriteringer.</p>
	<p>Møtet ble hevet kl 2230. Neste møte blir 3. juni.</p>